
ZÁPIS 
 

z členské schůze Dobrovolného svazku obcí Budečsko (DSO) 
 

Dne listopad 14. listopadu 2013 od 17,00 do 18,30 hodin v sídle obecního úřadu v Zákolanech 
 
Přítomni: 6 členů dle prezenční listiny 
 
Jednání svolala a řídila předsedkyně DSO Lucie Wittlichová 
 
 
Program: 

1) Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce 
2) Návrh rozpočtu na rok 2014  
3) Rozpočtové opatření č. 3 
4) Rozpočtový výhled na roky 2015 - 2016 
5) Složení revizní a kontrolní komise 
6) Plán činnosti na další období 
7) Členství DSO Budečsko v obecně prospěšné společnosti Přemyslovské střední Čechy 
8) Různé 

 
 
 

1) Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce  

Ve středu 23. října proběhla na Obecním úřadě v Zákolanech kontrola hospodaření DSO Budečsko ze 

strany finančního odboru Krajského úřadu Středočeského kraje. Nebyly shledány žádné chyby ani 

nedostatky. 

Usnesení přijaté 6 hlasy: Členská schůze DSO bere na vědomí Zápis z dílčího přezkoumání 

hospodaření  za r. 2013, které se uskutečnilo 23. 10. 2013. 

 
2) Návrh rozpočtu na rok 2014  

 
Vzhledem k plánovaným akcím a žádostem o granty a dotace bylo navrženo zvýšit příspěvky obcí na 
15,- Kč/osoba oproti původnímu ujednání 10,-Kč na osobu. Dále je plánována spoluúčast na získané 
dotaci ve výši 15.000,-Kč. 
 
Usnesení přijaté 6 hlasy: Členská schůze DSO schválila návrh rozpočtu na rok 2014 ve výši 
193.020,- Kč. 
 
 

3) Rozpočtové opatření č. 3 
 
Předsedkyně předložila ke schválení rozpočtové opatření č. 3 
 
Usnesení přijaté 6 hlasy: Členská schůze DSO schvaluje Rozpočtové opatření č. 3 (viz příloha) 
dle rozpočtových změn. 
 
 

4) Rozpočtový výhled na roky 2015 – 2016 
V souvislosti s plánovanými žádostmi o dotace bylo rozhodnuto zvýšit příjmy na 58.000,- Kč ročně. 
Výdaje činí: 12.000,- na zpracování účetnictví, 15.000,- je plánováno na podporu kulturních akcí a 
2.000,- na ostatní drobné výdaje. Rozpočtový výhled je plánován jako vyrovnaný, případně 
přebytkový. 
 
Usnesení přijaté 6 hlasy: Členská schůze DSO schvaluje rozpočtový výhled na leta 2015 – 

2016. 



 
5) Složení revizní a kontrolní komise 

 
Členská schůze jmenovala 3člennou kontrolní skupinu, a to ve složení Lucie Wittlichová, Erik Dvořák 
a Josef Purkrt, která bude schvalovat účetní závěrku DSO Budečsko. 
 

6) Plán činnosti na další období 
Protože se po pěti letech vystřídaly všechny obce v organizaci fotbalového turnaje, bylo diskutováno o 
tom, zda v dalších letech s turnaji pokračovat, či uspořádat jinou akci. Bylo dohodnuto v každém roce 
podpořit finanční částkou 15.000,- Kč významnou akci, kterou pořádá jedna z obcí. Takovou akcí 
může být významné výročí, sportovní událost, divadelní představení apod., které se bude konat pod 
záštitou DSO Budečsko. 
Pro rok 2014 byly vybrány Svatováclavské slavnosti na Budči, které pořádá 10. rokem obec Zákolany.  
 
Usnesení přijaté 6 hlasy: Členská schůze DSO schvaluje příspěvek ve výši 15.000,- Kč na 
pořádání Svatováclavských slavností a přijímá záštitu nad 10 ročníkem. 
  

7) Členství DSO Budečsko v obecně prospěšné společnosti Přemyslovské střední Čechy 
DSO Budečsko bylo vyzváno ke vstupu do obecně prospěšné společnosti Přemyslovské střední 
Čechy. Vstupní příspěvek je 1000 Kč, roční pak 1000 Kč pro podnikatele a 200 Kč pro ostatní. Pro 
vstup je zapotřebí souhlas zastupitelstva jednotlivých obcí, členové DSO byli proto vyzváni, aby tak na 
nejbližším zasedání zastupitelstev o návrhu hlasovali. 
 

8) Různé 
Webové stránky obcí 
Zástupci obcí diskutovali o webových stránkách jako důležitém zdroji informací pro občany. 
Problémem jsou ale zastaralé redakční systémy všech obcí a finanční náklady na jejich výměnu, dále 
pak nedostatek času starostů stránky pravidelně aktualizovat a vylepšovat. 
 
SMS informační kanál 
L. Wittlichová informovala o nově zavedeném systému informování občanů o dění v obci pomocí SMS 
informačního systému. Lidé si ho velmi oblíbili, neboť zprávu obdrží – na rozdíl od veřejného rozhlasu 
– i když nejsou právě v místě bydliště. Náklady na pořízení systému jsou nízké, jedna sms stojí 90 
haléřů. 
 
Silnice do Blevic 
Starostové obcí Zákolany a Blevice opakovaně řešili problém spojovací silnice. Přestože je na katastru 
obce Zákolany, resp. Trněného Újezdu, více ji užívají obyvatelé Blevic. Vzhledem k tomu, že zásadní 
oprava byla odhadnuta na cc 1 mil Kč, není v silách obce Zákolany tuto opravu realizovat. L. 
Wittlichová přislíbila alespoň postupnou opravu s pomocí technických služeb – do děr bude nasypán 
asfaltový recyklát. 
 
 
 
 
 
Lucie Wittlichová 
Předsedkyně DSO 
 
 
 
Přílohy:  
 Prezenční listina 
 Návrh rozpočtu na rok 2014 
 Rozpočtové opatření č. 3 
 Rozpočtový výhled 2015 - 2016 
 
 


